
 

 

Sagsnr: 17.01.01-A30-5-19 

 

 Dato: 2. december 2019 

 

Referat  

Torsdag den 28.11. 2019 kl. 17.00 til 19.30 
 
Brød: Malika 

 

Deltagere: 

Medlemmer institution: 

Lars Svendsen, skoleleder, Nim Skole og Børnehus  

Inge Mikkelsen, daginstitutionsleder, Nim Skole og Børnehus 

Helle B. Meisner, stedfortræder, Nim Skole og Børnehus 

 

Medlemmer forældresiden: 

Morten Leth, formand 

Malika Lynggaard Uth, næstformand 

Mette Grove Andersen, forældrerepræsentant 

Mette Hoff, forældrerepræsentant 

Mette Harder, forældrerepræsentant 

Jesper Iversen, forældrerepræsentant 

Morten Leth Hedegaard, forældrerepræsentant 

Maja Udby Jensen, forældrerepræsentant 

Iben Schneevoigt, suppleant 

Mette Løgstrup, medarbejderrepræsentant, Daginstitution Nim 

Lissy Jørgensen, medarbejderrepræsentant, Nim Skole 

 

Afbud fra: 

Lissy Jørgensen 

  

 

 

 
 

Emne Hvem Referat 

 

Dagsorden   

1. Godkendelse af referat og 

punkter til eventuelt 

Formand Godkendt 

2.  

Dagtilbuddet kostpolitik 

Kommunalt og lokalt – 

dagtilbudschef Anne Bust er med 

til punktet. 

 

 
40 min 

Der er en kommunal ramme – eksempelvis 

anbefales ikke en nulsukker politik – der anbefales 

gode sunde råvarer og mindske pesticider. 

Pejling fra AB om at arbejde med anbefalinger i 

forhold til forældre – ikke inddrage børnene i 

dilemmaerne. 

Drøftelse.   

Konklusion er at kostpolitikken justeres. I højere 

grad en praksis med positive anbefalinger i 

hverdagen til forældre. Dagtilbuddet laver en 

revidering af kostpolitikken til næste møde. 
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3. 

Lokalt perspektiv på national 

normeringsdiskussion 

Anne Bust er med til punktet. 

 

 

15 min 
Drøftelse. 
 

4.  

Meddelelser fra skoleleder, 

dagtilbudsleder, 

medarbejderrepræsentanter og 

formand  

-  

 
20 min. 

Skole: 

- Justeringer – beholder Birgitte til sommer – 

nogen er gået lidt ned i tid, men vurderes 

som en god investering. 

- Både trivselsundersøgelse og senest her 

kortlægningsundersøgelse viser at 

indskolingen er kommet på ret køl – 

mellemtrinnet er der vigende resultater, 

som vi er ved at se på – foreslå 

præsentation af data til et møde. 

- Lissy 25 års jubilæum fejres i morgen. 

- Stor ros til kulturcrew. 

- Digital dannelse – digital producent både 

blandt elever lærere og forældre vellykkede 

arrangementer. – vi arbejder videre med 

skills og Bering, hvor vi går fra nogle få til 

alle 

- Computere – kommunal leasingstrategi så 

alle har en ny computer – det bliver godt 

men ikke billigere 

Dagtilbud: 

- Bedsteforældredag i vuggestue skal evalueres. 

- Budget 2020 er under pres – mere info følger. 

Mette: 

- fint forældremøde ca. ½ af forældre tilstede. 

- Bedsteforældredag på storken – meget 

positiv evaluering. 
 

 

5.  

Skolemad. Drøftelse. 

Økonomi, brug af plastik, 

omfang. 

 

LS 
15 min 

Udsat 

6. 

Sponsoreringspolitik. 

Med baggrund i nyoprettet 

støtteforening, at få lavet et 

princip, som sikrer god 

forventningsafstemning. 

Link skole og forældre 

 

LS 

15 min 
Der er oprettet en støtteforening for Nim Skole og 

Børnehus.  

Denne forening har en beskrivelse af procedurer 

omkring støtter fra foreningen. Bestyrelsen bakker 

op om dette. 

Håndtering af gaver eller sponsorering enten fra 

støtteforeningen eller 3. part lægger sig op af 

forbrugerombudsmandens anbefalinger.  
Godkendt 

7. 

forældretilfredshedsundersøgelse, 

dagtilbud. En redegørelse fra 

dagtilbudsleder, fulgt af en 

drøftelse i bestyrelsesperspektiv. 

 

IM 

20 min 
Redegørelse taget til efterretning med ros. 

http://www.skole-foraeldre.dk/artikel/sponsorering
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8. 

Læreplaner i dagtilbud 

Orientering om status og 

drøftelse 

Udsat 

 

IM 

10 min 

Udsat 

9. 

Årsmødet. 

Tilbagemeldinger og drøftelse 

Udsat 

IM/LS 

10 min 

Udsat 

Evt.: Punkter til kommende møde   

 

Punkter til kommende møder: 

- Redegørelse for historien bag KRAI, udviklingen og det fremadrettede perspektiv 

(ønsket af formand). 

- Redegørelse for rammerne for samarbejdet mellem forældre i indskolingen 

(ønsket af formand) 

- Redegørelse for procedurerne og kommunikation omkring procedurerne ved 

indskrivning i KRAI og overgangen fra Lille KRAI til store KRAI. (Ønsket af 

formand) 

- Præsentation af trivselsundersøgelse og kortlægningsundersøgelse (Lars) 

- Drøftelse af data fra folkeskoledagen (Lars) 

- Evaluering af skolefest 

 

 

 

 

 


